
Základní škola Lubná – Sebranice a Mateřská škola Lubná

Zápis z 25. jednání školské rady – 21. 1. 2015

Přítomni: členové školské rady
Za zřizovatele: Radek Bartoš
Za rodiče: Ing. Stanislava Kysilková, Ing. Kamil Votřel
Za pedagogické pracovníky: Zuzana Laštovicová, Mgr. Jindřich Novotný

hosté
ředitelka školy: Mgr. Jitka Kučerová
starostka obce Sebranice: Lenka Karalová
učitel IT: Jaroslav Bauer

Omluven starosta z Lubné: Josef Chadima

Program: 1/ Volba předsedy školské rady
    2/ Počítače do jazykové učebny v Sebranicích
    3/ Různé
    4/ Usnesení

Průběh jednání:

1/ Ředitelka přítomné přivítala. Starostka Lenka Karalová chtěla vědět důvod, proč nebyla
zvolena za zřizovatele.
Volba předsedy školské rady a zapisovatele. Předsedou školské rady byl jednohlasně zvolen
Mgr. Jindřich Novotný. Zapisovatelkou byla zvolena Zuzana Laštovicová.

2/  Pan  učitel  Bauer  nás  seznámil  s  možnostmi  vybavení  počítači  (notebooky,  tablety)
v jazykové učebně ve škole v Sebranicích. Chceme na to využít peníze z EU, resp. MŠMT a
to nejenom pro 1. stupeň, ale i pro 2. stupeň z důvodu návaznosti. V únoru navštíví pan
učitel J. Bauer ZŠ v Krouně a bude konzultovat možnosti využití včetně technického řešení.

3/ Pan Bartoš měl dotaz na zástupce rodičů, zda již nejsou ze strany rodičů dětí z 1. stupně
žádné připomínky a negativní ohlasy k zřizování PC učebny na 1. stupni ZŠ tak, jak tomu
bylo  v minulosti.  Pan  K.  Votřel  a  paní  S.  Kysilková  nás  informovali,  že  žádné  takové
připomínky nejsou, spíš naopak.

Příští  zasedání  školské  rady:  středa  4.  3.  2015 od 17 hodin.  Pro  jednání  o  předběžném
rozpočtu zaslat dopředu i loňský rozpočet.

4/ Bylo přijato usnesení.



Usnesení: 

Všichni budeme sledovat dotace ze školství, navštívíme školy a budeme se informovat o tom, co by
bylo pro naši školu nejlepší. Chceme takové vybavení, které bude vhodné i pro výuku ostatních
předmětů a bude zvládat výukové programy. Tudíž i počet stanic by měl odpovídat počtu žáků.
Během 3 – 4 měsíců vytvoříme koncept řešení. Musíme počítat  s možností  neposkytnutí  dotace
z MŠMT a následně dořešit zdroje financování.

Zapsala: Zuzana Laštovicová

Ověřil: Mgr. Jindřich Novotný


